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CHP Ordu Milletvekili İdris Yıldız, İçişleri Bakanı İdris Naim Şahin’e, 'kör edici fener’i sordu.

  

Milletvekili Yıldız, İçişleri Bakanı İdris Naim Şahin’in yanıtlaması istemiyle TBMM Başkanlığı’na
sunduğu soru önergesinde, Emniyet Genel Müdürlüğü'nün geçici körlüğe neden olan el fenerleri
alma hazırlığında olduğunun basında çıkan haberlerde yer aldığını hatırlatarak şu soruları
yöneltti: “Polisimize alınan şiddet aletlerine her gün bir yenisinin eklenmesini nasıl
açıklıyorsunuz? Polisin kendi halkına şiddet kullanmak için her geçen gün daha yaralayıcı
silahlar ediniyor olmasını doğru buluyor musunuz? Polisin böyle bir silaha ihtiyacı olduğu
kanısına nasıl varılmıştır? Halkın parasının yine halka şiddet uygulamak üzere alınan silahlara
harcanmasını nasıl açıklıyorsunuz? Geçici körlüğe neden olan el fenerleri alma hazırlığında
olmanız, demokratik protesto hakkını kullanan halkımız üzerinde biber gazı, demir cop ve gaz
bombası ile estirdiğiniz şiddeti yeterli bulmadığınız anlamına mı gelmektedir? Kör edici fenerin
birim fiyatı nedir ve ilk etapta kaç tane alınması planlanmıştır? Kör edici fenerler için ne kadar
bütçe ayrılmıştır?”
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